



Canadian Functional Food and Natural Health Products Virtual Conference

加拿大機能性食品與營養保健產品線上會議暨產品展示

(全程提供中文同步翻譯)

Date 台灣日期	2021 年 3 月 10 日 (星期三)
Time 台灣時間	上午 09:00 - 下午 04:40
Venue 地點	台北寒舍艾美酒店 室宿角宿廳 (台北市松仁路 38 號 2 樓)

近年來，消費者對於健康飲食的意識越來越高，也重視飲食與健康的關聯性。人口老化、醫療保健成本提高，透過食品技術與營養品的研發都是促成機能性與營養保健產品快速發展的主力。科學及臨床研究也證實，機能性食品與營養保健產品可有效預防疾病。

加拿大的機能性食品和天然保健產品產業在全球首屈一指，為世界主要之供應國。嚴格的檢驗制度，純淨的環境，在政府、大學及產業之間的緊密合作，提昇其研發能力，因而生產出更符合成本效益與安全性的高品質產品。

加拿大是台灣在機能性食品和天然保健產品領域的主要合作夥伴之一。此次的線上會議，加拿大駐台北貿易辦事處邀請來自不同省分有興趣在台灣尋找策略伙伴的加拿大業者，介紹他們的營養保健產品、原料與技術。**附上視訊會議議程與加拿大廠商詳細資訊**，歡迎各界先進踴躍出席。

全程提供中文同步翻譯,全程免費。由於會場座位有限,請務必於 3 月 8 日(星期一)前報名(主辦單位保留最後決定權)。報名網址: [我要報名](#)

若有疑問，請聯絡本辦事處相關人員：

鍾佩玲 (Pauline Chung) 商務助理 (電話：02-87233563) pei-ling.chung@international.gc.ca

林玉婷 (Tina Lin) 商務經理 (電話：02-87233026) tina.lin@international.gc.ca

Agenda 議程

Time zone (台灣時間/ 加拿大各省份時間)	Program 項目
09:00-09:20am (Taiwan)	Registration 報到
09:20-09:30am (Taiwan)	Welcome Remarks 致歡迎詞 Duane Robson, Director, Canadian Trade Office in Taipei 羅杜安處長 加拿大駐台北貿易辦事處
Online Presentations 線上會議	
09:30-09:50am (Taiwan) / 09:30-09:50pm (Nova Scotia)	AKSO Marine Biotech 野生北極海參膠囊和生物基材的生物活性原物料
09:50-10:10am (Taiwan)/ 09:50-10:10pm (Nova Scotia)	Clever Fruit Products 發酵野生藍莓粉
10:10-10:30am (Taiwan)/ 09:10-09:30pm (Quebec)	Natural Zen Organic protein 有機、植物性及高蛋白粉及蛋白質棒產品 可做自有品牌的產品及經銷商
10:30-10:40am (Taiwan)	Coffee and Break
10:40-11:00am (Taiwan)/ 09:40-10:00pm (Ontario)	Biosteel 運動營養品及專為運動訓練規畫的營養補充品，包括植物性 蛋白飲, 植物性氨基粉及多種口味無糖能量運動即飲
11:00-11:20am (Taiwan)/ 10:00-10:20pm (Ontario)	Omega Alpha Pharmaceuticals Inc. 人用、寵物及馬用的保健產品
11:20-11:40am (Taiwan)/ 08:20-08:40pm (Alberta)	BioNeutra North America Inc. 以豌豆澱粉開發之低熱量、潔淨標章的甜味劑
11:40am-12:00pm (Taiwan)/ 07:40-08:00pm (British Columbia)	Natural Factors 高品質的維生素、礦物質、天然藥草等 500 多種保健及營養 補給品

12:00-01:00pm (Taiwan)	Lunch 午餐
01:00-01:20pm (Taiwan)/ 09:00-09:20pm (British Columbia)	Herbaland Naturals Inc. 兒童和成人營養軟糖
01:20-01:40pm (Taiwan)	Alberta Taiwan Office 亞伯達省機能健康食品產業利基
Pre-recording 預錄會議	
01:40-0 2:00pm (Taiwan)	Canadian Vita Corporation 西洋蓼、西洋蓼膠囊、西洋蓼巧克力及西洋蓼切片
02:00-02:20pm (Taiwan)	Phyimpact inc. 野生藍莓和野櫻莓粉
02:20-02:40pm (Taiwan)	Canada Grand Enterprises Inc. 冷壓非基改芥花籽油、亞麻子油和即食燕麥片 可做自有品牌的產品
02:40-03:00pm (Taiwan)	Canada Golden Cooking Oil Ltd 冷壓亞麻薺籽油
03:00-03:20pm (Taiwan)	Northern Quinoa Production Corporation (NorQuin) 無麩質藜麥、藜麥棒、藜麥酥餅、即食藜麥片 可做自有品牌的產品
03:20-03:40pm (Taiwan)	Sunhua Natural Foods Company 亞麻子、烘培黃金亞麻子、亞麻子油、即食燕麥片及非基改 芥花籽油等有機天然產品
03:40-04:00pm (Taiwan)	Three Farmers Foods Inc. 加拿大豆類烘培零嘴產品(鷹嘴豆、碗豆、扁豆等)及亞麻薺 籽油
04:00-04:20pm (Taiwan)	Wendell Estate Honey 頂級白蜜產品
04:20-04:40pm (Taiwan)	Protein powered Farms Inc. 加拿大碗豆、扁豆、蠶豆的蛋白萃取
04:40pm (Taiwan)	End of Conference 會議結束



Canadian Participant List Canadian Functional Food and Natural Health Products Virtual Conference

加拿大機能性食品與營養保健產品線上會議
加拿大廠商詳細資訊

AKSO Marine Biotech Inc./ Atlantic Sea Cucumber Ltd.

Suite 3, 1697 Brunswick St, Halifax, B3J 2G3 NS, Canada

Contact: Sam Gao

Email: sam@akso.ca

www.novaseaatlantic.com,

www.akso.ca,

www.atlanticseacucumber.ca/

產品: 天然乾海參膠囊保健產品及乾海參副產品

AKSO 為加拿大最大的海參生產製造商和經銷商之一。主要專注於研究和開發由野生捕獲的北極海參 (*Cucumaria frondosa*) 和其他由海洋及農產品取得的生物基材活性成分和天然保健產品。

AKSO is focused on the research and development of bioactive ingredients and natural health products from wild caught Atlantic sea cucumber (*Cucumaria frondosa*) and other Canadian bio-based materials (marine and agriculture). The company recently launched an encapsulated dried sea cucumber natural health product (NPN # 80090812) for the Canadian market under the *Nova Sea Atlantic* trademarked brand name and is now working to export this product to the United States, Europe, and China. AKSO utilizes by-product from Atlantic Sea Cucumber Ltd.'s dried sea cucumber processing for some of its research and development activities.

Atlantic Sea Cucumber Ltd (ASC) is located in Hackett's Cove, NS and aims to be the largest producer and distributor of sea cucumber in Canada and is federally inspected for export. The company sells two products (dried sea cucumber butterfly and whole cut) sourced from Atlantic Canadian ocean under the *Rosalyn* trademarked brand name to customers in North America, Asia and Europe.

Clever Fruit Products

PO Box 2012, Fall River, NS, B2T 1K6 Canada

Contact: Liam Tayler

Email: liam@cleverfruitproducts.com

www.cleverfruitproducts.com

產品: 發酵野生藍莓粉

Clever Fruit Products 專研開發優質功能性食品和保健產品的發酵原物料，獨特的發酵技術可提高水果多酚的效力，並可以分解水果中的糖、澱粉跟其他成分，進而製造出提高水果的功能性。野生藍莓粉，富含花青素，改善心血管健康，維持血糖，神經保護，抗炎和免疫健康有關的多酚化合物。

Clever Fruit Products is a B2B developer of fermented natural health ingredients for premium functional food, supplement, and nutraceutical brands (“Brands”). The mission is to enhance the health of society by increasing the potency of fruit polyphenols through fermentation.

What differentiates Clever from other ingredient manufacturers lies in its superfruit source materials’ nutrient power and its proprietary fermentation technologies.

Natural Zen

Contact: Isabelle Marcil

Email: isabelle.marcil@nature-zen.com

<https://www.nature-zen.com/ca/>

產品: 有機、植物性高蛋白粉及蛋白質棒產品

Natural Zen 主要專注於開發非基改、無麩質、不含黃豆及奶製品。產品有全球食品安全倡議 (Global Food Safety Initiative, GFSI) 和天然及有機產品 (Ecocert) 認證。

Natural Zen 產品由有機發芽的糙米蛋白質，有機黃豌豆蛋白質和有機亞麻籽組成，可提供氨基酸的完美平衡。並同時添加蔬菜和水果，含有高濃度的益生菌纖維以促進消化系統的吸收。

Natural Zen is specialized in organic, vegan and high-end protein powder and protein bars. We are committed to making the purest quality + products, made in Canada and we are GFSI-BRC certified, organic by Ecocert (Canada, USA, Europe and Japan). Our products are GMO free and without gluten, soy and dairy. We have been working for years to offer the best taste and quality with only the purest and most natural ingredients!

Composed of organic sprouted raw brown rice protein, organic yellow pea protein and organic flax seeds, they provide a perfect balance of amino acids. They are also accompanied by a refined blend of vegetables and fruit and have a high concentration of prebiotic fibres for the bliss of your digestive system.

Biosteel

87 Wingold Ave., Unit 1 Toronto, ON M6B 1P8

Contact: Antonios Karagiannakis

Email: akaragiannakis@biosteel.com

<https://biosteel.ca/>

產品: 植物性蛋白飲, 植物性氨基粉及運動營養品各種口味無糖能量運動飲料

Biosteel 為主要開發各種運動營養品及專為運動訓練規畫的營養補充品，為無糖即飲運動飲料的領導者，其產品使用最健康和優質的原料製成，零人工添加劑。Biosteel 的運動營養品皆獲得運動食品無興奮劑認證標識 (Informed Choice) 等其他國際知名機構認證，深得全世界職業運動員的信任。

Biosteel

Long before there was even a brand name, our original Pink Drink made its way into the most prestigious locker rooms in professional sports, popping up on TV screens and social media

feeds everywhere. Affectionately known as #DrinkThePink™, it became highly regarded for its premium ingredients and sugar free formula. Shortly thereafter, the BioSteel™ brand was born. We are the leaders of the No Sugar Revolution in sports hydration and are flattered by recent attempts by big brands to remove sugar from their original formulas. Despite these new product launches, our ready-to-drink sports drink remains the only one in the market that is sugar free, artificial preservative free and contains only all natural colors and flavors. All of our products contain only the highest quality ingredients and are certified by the world's leading regulatory agencies. Our products are all NSF Certified for Sport or Informed Choice certified and are trusted in the daily routines of professional athletes across the world.

Omega Alpha Pharmaceuticals Inc

795 Pharmacy Ave, Scarborough, ON M1L 3K2 CANADA

Contact: Larry Kong

Email: lkong@omegaalpha.ca

<https://www.omegaalpha.ca/>

產品: 人用、寵物以及馬的保健產品。人用的保健產品包括有延緩老化、抗氧化、延緩記憶退化、胺基酸、調控血糖及心血指、骨骼關節、增加免疫力、針對女性及男性保健產品等。寵物保健產品包括有針對肝臟、腎臟及肺的排毒、母乳添加劑、增加免疫力、消化系統及皮毛的保養

The Omega Alpha Canada 研究生產的保健產品是根據科學研究及測試的。目前該公司生產了超過 100 多種的保健產品，其中許多樣產品都是經過認可之自然療法醫生的臨床評估。

The Omega Alpha Canada 有符合加拿大衛生部所規範的良好作業規範 (Good Manufacturing Practice, GMP), 產品在加拿大國家衛生局 (Health Canada) 有申請登記並受其管理。The Omega Alpha Canada 產品都在加拿大進行研究、生產及測試，其原物料都源自頂級品質的供應商，並經過實驗室測試以確保其穩定性、純度。

The Omega Alpha Canada Advantage: Many companies produce herbal formulations, but only Omega Alpha Canada manufactures supplements based on proven scientific research and testing, not popular fads and media/marketing manipulation. Currently Omega Alpha Canada manufactures over 100 natural health products, many of which have been clinically evaluated by pharmacists and medical or naturopathic doctors.

BioNeutra North America Inc.

9608 25avenue NW, Edmonton Albert CANADA T6N 1J4

Contact: Robert Sikora

Email: Robert.sikora@bioneutra.ca

www.bioneutra.ca

產品: 低熱量、潔淨標章甜味劑

BioNeutra 北美公司成立於 2003 年，2014 年在加拿大證卷交易所 (TSX-V) 上市，總部位於加拿大亞伯大省。BioNeutra 為世界領先開發生產和銷售異麥芽寡糖 (Isomalto-oligosaccharides, IMO) 產品的公司，為北美唯一的異麥芽寡糖產品的開發製造商。其產品的主要成分 VitaFiber IMO 已被批准用於全球市場，其產品採用受專利保護的酶促反應生產，以確保穩定的高品質產品。

BioNeutra 針對健康和保健市場的需求，開發生產一種低熱量、潔淨標章甜味劑，是全球

唯一以豌豆澱粉為原物料的功能性食品公司。所開發的甜味劑含60%的蔗糖甜度和含60%的纖維，不僅可以保有食物原本風味，也可達到減糖目的。

BioNeutra North America Inc. was founded in 2003, listed on TSX-V in 2014, and headquartered in Edmonton, Alberta, Canada. We are a world leader in the development, production and sales of Isomalto-oligosaccharide (IMO). Our lead ingredient, VitaFiber IMO has been approved for use in all major global markets. BioNeutra is the only manufacturer of IMO in North America and our product is manufactured under a patented enzymatic process to ensure a consistent high-quality product. BioNeutra uses what can sometimes be considered by-products or waste (starch), to manufacture a natural and clean label ingredient.

BioNeutra's lead product is a low-calorie clean label sweetener, that is derived from plants. We are the only company to utilize pea starch as the raw material for our functional ingredient. Our product offers 60% the sweetness of sucrose, has 60% fiber content and can be used as a direct replacement for sugar reduction in various applications – while maintaining the taste and mouthfeel consumers demand. This allows for the creation of guilt free delicacies and finished food products to be lower in sugar/calories than traditional recipes or for New Product Development aimed for the health and wellness market. The advantage of having a high source of fiber is a key marketing advantage for our global customers.

Herbaland Naturals Inc.

Contact: Takuma Go

Email: takuma@herbaland.ca

www.herbaland.com

產品: 兒童和成人營養軟糖製造

Herbaland 成立於 2009 年，專注於兒童和成人營養軟糖製造，是加拿大最大、知名領先品牌的營養功能軟糖製造商。擁有加拿大衛生部 (Health Canada) 的 200 多項天然保健食品認證和 NSF International 國際認證。目前產品已暢銷全球 40 多個國家和地區。在 2019 年產品出口量已超過 5000 萬瓶。

Herbaland 所生產的所有產品都符合加拿大衛生部所規範的良好作業規範 (Good Manufacturing Practice, GMP) 及品質管理規範標準。Herbaland 有五條全自動化軟糖生產線，採用獨有的環保成型技術 (Eco-Forming Technology)，並通過了無麩質認證，確保生產乾淨、低過敏源、無污染的高品質的軟糖產品。

Established in 2009 and headquartered in Richmond, B.C., Canada, Herbaland is Canada's largest nutritional gummy manufacturer that specializes in nutritional gummies for kids and adults. We sell products worldwide to over 40 countries and regions. In 2019, we exported 50 million bottles of multivitamin gummies. With more than 200 registered NPN (Natural Product Number) by Health Canada and NSF International certification, all Herbaland products are manufactured under GMP compliant and quality standards set by the Natural Health Products Directorate of Health Canada. With high-quality ingredients and sufficient nutrients, our products are natural and safe.

We have five fully automated gummy manufacturing lines, using environmentally friendly Eco-Foaming technology. Our workshops have obtained Gluten Free certification, and manufacture high quality gummies that are the cleanest and free from major allergens and contaminants. Our

innovative technology is much more advanced than the traditional starch gelatin moulding systems.

Alberta Taiwan Office

Contact: Li-an Chen

Email: lian.chen@international.gc.ca

<https://investalberta.ca/>

亞伯達省的機能健康食品產業約占加拿大總產業的 15-20%! 除了有豐富的原料供應, 亞伯達省的研發能量也是產業成長的一大助力! 亞伯達位於加拿大西岸的市場戰略位子, 可迅速發貨至包括加西與美西超過 7 千萬的消費者的地區! 產品也外銷至美國其它地區及歐盟、中東和亞洲等。

Natural Factors

1550 United Blvd, Coquitlam, BC V3K 6Y2

Contact: Christophe Moreira, Sisi Zhang

Email: cmoreira@factorsgroup.com, Sisi.Zhang@factorsgroup.com

<https://naturalfactors.com/en-ca/>

產品: 主要開發生產高品質的維他命、礦物質、天然藥草和營養補給品, 品牌包括 **Webber Natural, Natural factors, BCN, Assured Natural, Ultimate**

Natural Factors 為加拿大保健產業的領導品牌, 主要開發生產高品質的維他命、礦物質、天然藥草和營養補給品, 已開發了 500 多種營養保健產品, 銷售遍布全世界。品質不僅得到業界和消費者廣泛讚譽, 並連續多年獲得各項大獎。Natural Factors 擁有一群頂尖的醫學、藥學、生物學、營養學等領域的頂尖人才的研發團隊, 不斷研究開發產品的配方、劑型和專利複合物。

Natural Factor 擁有自己 2000 英畝的有機農場, 種植各種草藥, 以作為其研究和產品原料之用, 垂直整合從源頭加以控管, 為確保所生產產品的天然、純淨和高效能奠定了無可挑剔的原料基礎。Natural Factor 擁有大規模先進的實驗室和生產研發設備, 產品的所有生產過程完全符合甚至超過 GMP (國際優良製造標準) 和 HPB (加拿大衛生部) 的準則和規範, 並獲得加拿大食品檢驗機構認證 (CFIA)、通過了美國食品藥品監督局頒布的專對膳食補充劑生產標準、美國藥典審查認證以及澳大利亞治療用品管理局審查認證, 對生產流程控制嚴格程度達到了製藥等級。

1. One of North America's largest manufacturers and distributors of natural supplements, producing a wide range of tested, trusted, and effective vitamins, minerals, herbal remedies, and other health supplements
2. Canadian-owned and operated international company
3. Vertically integrated, able to produce and manufacture products from seed to shelf
4. Produces Webber natural, Natural factors, BCN, Assured Natural and Ultimate brands.

Canadian Vita Corporation

6760 Davand Drive, Unit #6 Mississauga, Ontario L5T 2L9 Canada

Contact: Hieu Tran

Email: hieu@canadianvita.com

www.canadianvita.com

產品: 西洋蔘膠囊、西洋蔘、西洋蔘巧克力及西洋蔘切片

Canadian Vita Corporation 是加拿大安大略省西洋蔘協會 (Ontario Ginseng Growers Association) 的會員，有超過 35 年的種植頂級西洋蔘根的經驗，提供兩種不同品種的西洋蔘，其生長過程需要 4-5 年。每年大約在 11 月左右從 500 冷壓非基改芥花籽油油、亞麻子油和即食燕麥片產品英畝的土地上收成超過 25 萬磅的新鮮西洋蔘，今年更是收成了超過 30 萬磅的新鮮西洋蔘。

Discover the Canadian Vita Ginseng collection of prestigious and high-performance health products. Canadian Vita offers a wide assortment of classic and crafted ginseng products to meet daily needs. Indulge in the broad selection of Canadian Vita Ginseng products to meet a perfect combination of extravagant taste and high performance.

We are a part of the Ontario Ginseng Growers Association, and played a big role in leading the Canadian ginseng industry to Vietnam through joint events with the Canadian Embassy in Vietnam. Our ginseng farm is harvesting 300,000lbs of ginseng roots this year.

Phyimpact inc.

254, rue Principale, St-Anselme G0R 2N0 Québec Canada G0R 2N0

Contact: Laurent Morin

Email: lmorin@phytimpact.com

www.phytimpact.com

產品: 野生藍莓/野櫻莓粉

Phytimpact 是一家專注創新的生物技術公司，Phytimpact 主要開發生產野生藍莓/野櫻莓。

Phytimpact is focusing on innovation and is a Canadian native biotechnology company that develops and manufactures ingredients from Canadian boreal forest plants, mainly wild blueberries, chokeberries and aronia, which target various markets in the food and nutraceutical sectors.

Canada Grand Enterprises Inc.

#2, 9804 47 Ave NW Edmonton AB Canada T6E 5P3

Contact : Yanpeng Zhou

Email: zyanpeng@granwine.com

www.grand-enterprises.com

產品: 冷壓非基改芥花籽油油、亞麻子油和即食燕麥片

Canada Grand Enterprises Inc. 產品目前以批發和零售行銷到加拿大和大中華市場，並將擴展到日本和美國市場。Canada Grand Enterprises Inc. 商業模式包括以品牌 Twinfood 的自有品牌之生產和經銷權。

Canada Grand Enterprises Inc. (CGE) is wholeselling and retailing cold pressed Non-GMO canola oil, flax seed oil, and quick oats in Canada and the greater China market offline and online. We are expanding our products to Japan and US. We accept private label production and distributorship of our brand Twinfood all over the world. As we all know, choosing the right food can help us maintain a healthy body and avoid some health problems. Canada Grand Enterprises Inc. (CGE) is committed to bring international health products to global consumers. We supply natural, safe and nutritional foods and drinks to people and make a difference to the products you eat and drink every day.

Canada Grand Enterprises is based in Alberta, one of the most important agriculture regions in Canada. Our main products are prepacked food and agri-food, such as edible oils and grain,

which match health requirement for daily life. CGE will be doing our best to provide quality products and services to our customers.

Canada Golden Cooking Oil Ltd

Contact: Kai Yang

Email: Admin@canadagolden.com

www.canadagolden.com

產品: 冷壓亞麻薺籽油

Products and services include cold pressed camelina oil.

Northern Quinoa Production Corporation (NorQuin)

Contact : Heesub Cho

Email: heesubcho@quinoa.com

www.quinoa.com

產品: 高品質無麩質藜麥, 藜麥相關產品藜麥棒、藜麥酥餅、即食藜麥片等。

Northern Quinoa offers high quality Canadian grown quinoa.

Sunhua Natural Foods Company

Contact: Connie Zhang

Email: songbiao.shi@sunhua.ca

www.sunhua.ca

產品: 有機及天然亞麻子、烘培黃金亞麻子、亞麻子油、即食燕麥片及非基改芥花籽油

Sunhua Natural Foods Company offers organic and natural products. We focus on five products for now, including Milled Flaxseed and Golden Roasted Flaxseed, Flax oil, Quick Oats, and NON-GMO Canola oil. Sunhua aims to provide the world with Saskatchewan's high quality natural products.

Three Farmers Foods Inc.

Contact: Stacey Sauer

Email: stacey@threefarmers.ca

<http://threefarmers.ca/>

產品: 加拿大豆類(鷹嘴豆、碗豆、扁豆)烘培休閒食品, 冷壓亞麻薺籽油 (散裝跟零售包裝)

Three Farmers Foods Inc. is the largest brand & manufacturer of roasted pulse snacks (chickpeas, green peas, lentils) and Camelina Oil in Canada.

Wendell Estate Honey

Contact: Jeremy Wendell

Email: carolwendell@163.com

www.wendellestate.ca

產品: 頂級白蜜

Wendell Estate Honey 在加拿大擁有大型的養蜂場, 生產頂級白蜜, 其單糖成分的蜂蜜, 入口即化, 不像一般蜂蜜那般甜膩。Wendell Estate Honey 白蜜年產量佔加拿大全國蜂蜜產量的 1-2%。其頂級白蜜產品獲得許多獎項並廣受消費者的喜愛。

The Wendell family farm has been producing honey since John Wendell purchased his first beehives in the 1930s. It has grown into a large modern apiary, producing 1-2% of Canada's national annual honey crop, with over 50 employees in the peak season. In 2011, Tim and Isabel Wendell launched the Wendell Estate brand so that customers around the world who lack access

to a trusted local apiary could enjoy natural, raw honey. Wendell Estate Honey appeared on CBC national television in 2012. In the same year Wendell Estate introduced premium Canadian honey to mainland China. The Wendell Estate brand has succeeded in becoming a premium honey market leader in China. In 2019 Wendell Estate was honoured with the Jury's Choice Alize Award for excellence in agribusiness exporting. Later in 2019 Wendell Estate Honey won the gold medal for soft set honey at the World Beekeeping Awards. At the 2020 London International Honey Awards Wendell Estate was honoured with a platinum award (the highest award), becoming the first North American honey to receive this award.

Protein powered Farms Inc.

Contact: Heidi Dutton

Email: heidi@proteinpoweredfarms.com

www.facebook.com/proteinpoweredfarms

產品: 加拿大碗豆、扁豆、蠶豆的蛋白萃取

Protein Powered Farms Inc. 專門於開發加拿大豆類(碗豆、扁豆及蠶豆)蛋白萃取, 透過乾燥分離技術並不需透過水。該公司於 2020 年建置完成了最先進的設備以滿足豆類蛋白的市場大量需求。Protein Powered Farms Inc. 同時與 University of Saskatchewan 緊密合作尋找其他豆類品種以開發取得更高含量的蛋白質。

Protein Powered Farms Inc. (PPF) was formed to construct a high capacity dry protein extraction facility (mainly from peas, lentils, and fava bean). The state-of-the-art facility is to be completed in the spring of 2020. The concept of pea fractionation is relatively simple but requires sophisticated equipment to produce on a large scale. The facility is going to meet the demand to move away from meat-based protein to a healthier more sustainable product as demanded by the current markets. The PPF processing plant uses a dry separation process that doesn't require water as other plants do. Therefore, the plant and processing yield no waste making it a very primal process for the environment. The Crop Development Centre (CDC) is a field crop research organization within the Department of Plant Sciences at the University of Saskatchewan. PPF works closely with them to get those varieties that produce higher protein content.